
 

 

 

 
Referat fra  

Generalforsamling i beboerforeningen Solskin 
 

 

Søndag den 1. juni 2014, kl. 14.00  i Havnsølejren, 
Strandvej 40, 4591 Føllenslev. 

 
  

Dagsorden 
      
1. Valg af Dirigent. 
Svend Larsen blev valgt til dirigent. 
 
2. Formandens beretning. 
Formanden kommenterede kort sin beretning som blev omdelt. 
Beretningen blev taget til efterretning. 
Beretningen vedlægges referatet fra generalforsamlingen. 
  
3. Aflæggelse af regnskab,  
    Herunder vedtagelse af kontingent.  
    (Bestyrelsen foreslår kontingentet uændret, kr. 250,- pr. år) 
Regnskabet blev godkendt. Generalforsamlingen kommenterede det 
manglende bilag til regnskabet, som vil blive udsendt med referatet, ligeledes 
vil regnskabet fremover blive udsendt sammen med indkaldelsen til 
generalforsamlingen. Dette er i øvrigt også beskrevet som procedure i 
vedtægterne for beboerforeningen Solskin. 
 
Kontingentet blev som foreslået af bestyrelsen fastholdt uændret på kr. 250.- 
pr. år.   
 
4. Valg af Formand.  
    På valg er Uffe Kjær, modtager genvalg. 

SOLSKIN     

Beboerforeningen 



Uffe Kjær blev genvalgt.  
5. Valg af bestyrelsessuppleant. 
Henning Daugård blev genvalgt. 
   
6. Valg af revisor. 
Lydia Olsen blev genvalgt. 
  
7. Valg af revisorsuppleant. 
Klaus Bak blev valgt. 
 
8. Indkomne forslag. 
Ove Spindler har fremsendt en forespørgsel til bestyrelsen vedrørende 
trafikforholdene på Egevej ved åbning af den nye omfartsvej bag om Havnsø. 
Forslag om gennemgang af skiltningen i området blev drøftet. 
 
Bestyrelsen retter henvendelse til Kalundborg Kommune vedrørende 
overvejelser i forbindelse med de nye trafikforhold. Henvendelsen 
koordineres med de øvrige grundejerforeninger i området. 
 
9. Eventuelt. 

• Udkørselsforholdene ved Egevej blev drøftet. Det blev foreslået at der 
blev lagt store sten på vandsiden af Strandvej med henblik på at sikre 
oversigtforholdene. Bestyrelsen vil arbejde videre med disse 
overvejelser. 

 

• Placering af store sten generelt på vandsiden af Strandvej blev drøftet. 
Der blev ikke draget konklusioner på dette emne. 

 

• Sidste års drøftelse om etablering af badebro blev kort vendt. Der er 
fortsat interessen for badebroen. Muligheden for placering af en 
badeponton blev drøftet. Bestyrelsen afklarer holdningen til en 
badebro/badeponton i de andre grundejerforeninger. 

 

• Manglende vedligehold af grund og udenomsareal på Tulipanvej 4. 
Bestyrelsen retter henvendelse til ejeren af Tulipanvej 4 med henblik 
på at ejeren bringer forholdene i orden. 

 



 

• Generalforsamlingen anmodede om et tidligere mødetidspunkt end 
søndag kl. 14.00, gerne lørdag. Bestyrelsen tager dette til efterretning.      

 
 
Den 11. juli 2014 
Henrik Brockdorff Jensen 


